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 檢視/修改日期 頁數 所有修改

 9th	October	2017 1 - 4 “Notes to Purchasers of First-hand Residential Properties”is updated.
 2017年10月9日  更新「一手住宅物業買家須知」。

  9 Location Plan of the Development is updated.
   更新發展項目的所在位置圖。

  10 Aerial Photograph of the Development is updated.
   更新發展項目的鳥瞰照片。

  10a Aerial Photograph of the Development is updated.
  (加頁 更新發展項目的鳥瞰照片。

  Additional Page)

  148 Examination Records are updated
   更新檢視紀錄

 8th	January	2018 9 Location Plan of the Development and the dates of the survey sheets are updated.
 2018年1月8日  更新發展項目的所在位置圖及測繪圖之日期。

  13 “Outline Zoning Plan”relating to the Development is updated    
   更新關乎發展項目的「分區計劃大綱圖」。

  148 Updated the“Examination Records”.
   更新「檢視紀錄」。

	 4th	April	2018 9 Location Plan of the Development and the dates of the survey sheets are updated.
 2018年4月4日  更新發展項目的所在位置圖及測繪圖之日期。

  10-10a Aerial Photographs of the Development are updated.
   更新發展項目的鳥瞰照片。

  12 “Outline Zoning Plan”relating to the Development is revised    
   更改關乎發展項目的「分區計劃大綱圖」。

  129 “Revised the“Fittings, Finishes And Appliances”.
   更改「裝置、裝修物料及設備」。

  148 Updated the“Examination Records”.
   更新「檢視紀錄」。

	 28th	June	2018 9 Location Plan of the Development and the dates of the survey sheets are updated.
 2018年6月28日  更新發展項目的所在位置圖及測繪圖之日期。

  10 Aerial Photograph of the Development is updated.
   更新發展項目的鳥瞰照片。

  114 “Fittings, Finishes And Appliances” is revised.
   更改「裝置、裝修物料及設備」。

  148 “Examination Records” is updated.
   更新「檢視紀錄」。
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	 25th	July	2016 9 Location Plan of the Development and the dates of the survey sheets are updated.
 2016年7月25日  更新發展項目的所在位置圖及測繪圖之日期。

  122 Kitchen Appliances Schedule is updated.
   更新廚房設備表。

	 24th	October	2016 9 Location Plan of the Development and the dates of the survey sheets are updated.
 2016年10月24日  更新發展項目的所在位置圖及測繪圖之日期。

  142 Updated the“Examination Records”.
   更新「檢視紀錄」。

 19th	January	2017 9 Location Plan of the Development and the dates of the survey sheets are updated.
 2017年1月19日  更新發展項目的所在位置圖及測繪圖之日期。

  13 “Outline Zoning Plan”relating to the Development is updated    
   更新關乎發展項目的「分區計劃大綱圖」。

  142 Updated the“Examination Records”.
   更新「檢視紀錄」。

 11th	April	2017 8 Revised the“Information on Property Management” of the Development.
 2017年4月11日  更改發展項目的「物業管理的資料」。

  9 Location Plan of the Development and the dates of the survey sheets are updated.
   更新發展項目的所在位置圖及測繪圖之日期。

  12 “Outline Zoning Plan”relating to the Development is updated    
   更新關乎發展項目的「分區計劃大綱圖」。

  34, 36 & Updated the“Floor Plans of Residential Properties in the Development”.
  38 更新「發展項目的住宅物業的樓面平面圖」。

  100 - 133 Updated the“Fittings, Finishes And Appliances”.
   更新「裝置、裝修物料及設備」。

  144 Updated the“Examination Records”.
   更新「檢視紀錄」。

 10th	July	2017 9 Location Plan of the Development and the dates of the survey sheets are updated.
 2017年7月10日  更新發展項目的所在位置圖及測繪圖之日期。

  56, 58 & Updated the“Floor Plans of Residential Properties in the Development”.
  60 更新「發展項目的住宅物業的樓面平面圖」。

  101 - 117, Updated the“Fittings, Finishes And Appliances”.
  128 - 129, 更新「裝置、裝修物料及設備」。
  132 - 137

  148 Updated the“Examination Records”.
   更新「檢視紀錄」。


